
 
 
 
 
 
 

27 February 2020 
Dear Parents/Guardians, 

 
Keeping up the academic level during the school closure  

 
Having the school closed for 4 weeks can have a negative effect on students’ academic progress if actions are not 
taken.  It is easy to fall behind – don’t let it happen!  Doing some work daily is crucial for keeping up your child’s 
academic level.    
 
Below is the first information for the daily review in the coming weeks.   A separate letter will be sent with material 
that must be covered at home while the school is closed. 
 
Reading – What to read every day: 
 
Daily reading is the first step in keeping up your child’s academic level.  It is important that parents make reading a 
priority during this break.  Students should read at least 30 minutes daily.   
 
The class reader and any other SABIS® reading books should be read daily, as well as the Accelerated Reader Online 
Articles. 
 
How to open these articles: 

- Select the Accelerated Reader Articles title on their home page (link and log-in details in the box below).   
- Search for articles at the top of the page. 
- Browse through the articles by topic using the titles (Animals, Culture, etc.), or read one of the new articles 

on the list. 
- Select Read & Quiz and then read the article.  Afterwards, take a quick, 3-question quiz about what was 

just read. 
 
It is a requirement for all students to participate and do at least 15 articles and quizzes during this time.   
 
Log-in information: 
          URL:  https://iscerbil.sabis.net/areader 
          Username:  student number 
          Password:  abc 
 
Regards, 
School Administration 
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 أولياء الأمور الأعزّاء،
2020شباط  27  

 
 الحفاظ على المستوى الأكاديميّ أثناء إغلاق المدرسة

 
ب إذا لم تتخّذ الإجراءات يمكن أن يكون لغلق المدرسة لمدة أربعة أسابيع تأثيرًا سلبيأ̒ على المستوى الأكاديميّ للطّال

وضع. فلا تسمحوا لذلك بأن يحدث!اللاّزمة لذلك. حيث من السّهل الترّاجع في هكذا   
 

ل رسالة أخرى  تبينّ فيما يلي المعلومات عن الواجبات اليوميةّ التّي يجب مراجعتها في الأسابيع المقبلة.سيتمّ إرسا
 المواضيع الّتي يجب دراستها في المنزل  خلال فترة الإستراحة.

 
 القراءة – ماذا تقرأ كلّ يوم:

 
ة الأولى للحفاظ على المستوى الأكاديميّ لطفلكم. من المهم أن يجعل الأهل القراءة  من القراءة اليوميةّ هي الخطو

  دقيقة يوميا̒ . 30يجب على الطّالب قراءة مالا يقلّ عن  أولوياّت الطّالب خلال هذه الإستراحة.
ted Reader Acceleraيوميا̒ بالإضافة إلى  SABISيجب قراءة فصل من كتاب القراءة أو أيّ كتاب خاصّ ب

.Online Articles 
 

  :كॻّɽॻة الʦʶʲل على الʸقالات عʙʮ الʴʲاب

-  ʶॽئʛّة الʴف ّy   .ة (راȌǼ وتفاصʽل تʽʳʶل الʙّخʨل في الʺȃʛع أدناه)ॽاخʛʱ عʨʻان الʺقالات مʧ ال

  .اʘʴǼ عʧ مقالاتٍ في أعلى الʸفʴة  -

  .القائʺةتʸفّح الʺقالات حʖʶ الʺʨضʨع Ǽاسʙʵʱام العʻاوʧȄ (الʨʽʴانات، الّ̡قافة والʺʱʳʺع، .... إلخ)، أو اقʛأ واحʙةً مʧ الʺقالات الʙʳيʙة في   -

-  ʛʱاخ Read and quiz  ّʦث ʥʺفه ʧم ʙّّأكɦأته، للʛل ما قʨلةٍ حʯثلاثة أس ʧعٍ مȄʛارٍ سॼʱاء اخʛإج ʥʻȞʺǽ ،ʥذل ʙعǼ .Ȑʨʱʴʺأ الʛع. أقʨضʨʺلل  

  

ʧȞʺǽ ارالॼʱالاخ ʧةً مʛʽʰؗ ادًاʙا أعʨأكʺل ʧيʚّلاّب الʢّل الʸʴॽاء، وسʱ ّ̫ ت على جʨائʜ مʧ لʺʙرسة رؤȄة نʱائج الاخॼʱارات الʱّي أنهاها الʢّلاّب في عʢلة ال

ʱهʦ الفعّالة   .الʺॼʱȞة لʺʷارؗ

  

اʸلاحʢة أنّه اليʙجى  čʗج ʗʻفʸوال ȏّورʙ ّ̫ ʯاءمقالاتٍ  10قلّ عʥ ما لا ǻأن ǻقʙأ الʠّلاّب  مʥ ال ّɻ   .خلال عʠلة ال

  

  معلʦمات تʻʱʴل الʗّخʦل:
  https://iscerbil.sabis.net/areaderراȌǼ الʺʨقع: 

ʖالʢّال ʦم: رقʙʵʱʶʺال ʦاس  



 

 abcكلʺة الʺʛور: 


